

# Global Business Leader Summer Camp Daily Timetable 2019

全球商業領袖培訓夏令營時間表 2019

Time	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday	Sunday
	Wake up & breakfast						
09:00 to 10:30	English topic lesson 1 & 2  "A true friend" - past tenses and speaking practice	English topic lesson 1 & 2  Friendship - phrasal verbs & listening skills	English topic lesson 1 & 2  Weddings & families - reading & writing	English topic lesson 1 & 2  Advertising - grammar & speaking	English topic lesson 1 & 2  Weekly vocabulary test; Reality TV - reading & writing	Full day excursion to London including a sightseeing tour of Buckingham Palace, Big Ben, Houses of Parliament and Westminster Abbey  London	Sunday lie-in & free morning to explore Cambridge
	Break						
11:00 to 12:30	English communication lesson 3 & 4  Films & speaking	English communication lesson 3 & 4  "How cool are you?" pronunciation & speaking	British culture lesson 3 & 4  The royal family - reading & speaking	English communication lesson 3 & 4  Fluency & accuracy with phrasal verbs	Excursion lesson 3 & 4  London reading race		
	Lunch & dorm time						Lunch
14:30 to 16:00 Choice of activities	Walking tour of Cambridge city	King's College Chapel  Football  Cake decorating	Punting on the River Cam  Volleyball  Mask making	Botanic Gardens  Ultimate frisbee  Football  T-Shirt design	Fitzwilliam Museum  Swimming  Basketball  Bag design		Sports & games afternoon
	Dinner & residence registration						
19:30 to 21:00	Disco evening	<b>Presentations lesson:</b> Focus on what makes a good and bad presentation	<b>Presentations challenge:</b> Students create a PowerPoint presentation and present it to class	<b>Leadership Lesson:</b> Focus on different leadership styles and qualities of a good leader	<b>Leadership challenge:</b> Students try out their leadership skills in a variety of fun challenges	Chill-out evening & movie night	Welcome evening at the residences
	Evening snack						
21:30	Must be in residence by this time						
22:30	Bedtime & lights out						

# Sample Activity Lists

## 活動例子



### Sports & Relaxation

#### 運動及娛樂

Badminton 羽毛球  
Basketball 籃球  
Football 足球  
Tennis 網球  
Swimming 游泳  
Cricket 板球  
Rounders 圓場棒球  
Volleyball 排球  
Ultimate frisbee 終極飛盤  
Olympics 奧運  
Jazz aerobics 爵士有氧舞  
Meditation 冥想  
Movie 電影  
Bingo 賓果  
Board games 桌上遊戲



### Cultural Activities

#### 文化活動

Friendship bracelet making 友誼手鐲製作  
Mask making 面具製作  
Postcard making 明信片製作  
Decoupage design 剪紙設計  
Felt puppet making 手指公仔製作  
Origami 摺紙



### Arts Activities

#### 藝術活動

Charcoal sketching 炭筆素描  
Clay modelling 粘土模型  
Cake decorating 蛋糕裝飾  
T-shirt design T恤設計  
Newspaper catwalk 報紙時裝表演  
Bag design 袋子設計  
Cookie decorating 曲奇餅裝飾

## Sample Excursions

### 短途旅程



**Leeds Castle**  
列斯堡

A visit one of the UK's biggest, most beautiful and famous castles. Leeds Castle has been home to Royals, lords and ladies for over 1000 years. Students will explore the castle, the museum, the gardens, the maze, the grotto, amazing falconry displays and the 500 acres of beautiful parkland.

參觀英國最大，最美麗和最著名的城堡之一。列斯堡作為皇家，領主和女士的家已超過1000年。學生們將探索城堡，博物館，花園，迷宮，石窟，驚人的獵鷹展覽和500英畝的美麗公園。



**London Sightseeing**  
倫敦觀光

A visit to London including a walking tour of the city. Entrance to the National Gallery to see world-class painting by artists such as Van Gogh and Picasso. Followed by some free time for shopping in the beautiful Covent Garden.

參觀倫敦，包括步行遊覽城市。進入國家美術館，觀看梵高和畢加索等世界級的藝術家的作品。隨後，有一些時間在美麗的Covent Garden露天廣場購物。



## Brighton 布萊頓

A visit to one of the UK's most popular traditional seaside resorts, includes entrance to the Sealife Centre - the oldest operating aquarium in the World. Students will see all sorts of sea creatures including sharks, octopus and turtles.

參觀英國最受歡迎的傳統海濱度假勝地之一，包括進入海洋生物中心 - 世界上最古老的水族館。學生將看到各種各樣的海洋生物，包括鯊魚，章魚和海龜。



## Oxford 牛津

A visit to the city of dreaming spires and the oldest university in the country, founded in 1249. We will explore and enjoy the famous colleges, museums and exhibitions, as well as the excellent shopping centre and covered market.

參觀這座充滿夢想的城市和全英國最古老的大學，建立於1249年。我們將探索和享受著名的學院校園，博物館和展覽，以及一流的購物中心和有蓋市場。